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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2015   § 109-120 
 

Tid: Tisdagen den 20 oktober  kl. 17.30–17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-10-23 
 

 

Emilia Bjuggren  Bo Sundin 

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

 
 
 
Ärenden med personalrepresentation 
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§ 120 
Information och övriga frågor  
 
Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om ”Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom – mer 

spontanidrottsytor” från (M), (FP), (KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs 

förvaltningen för beredning. 
  
 

A. Skrivelse Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom - mer Spontanidrottsytor 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 A. Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom - mer Spontanidrottsytor 

I takt med att Stockholm växer ökar också efterfrågan på idrottsanläggningar. Behovet av nya 

anläggningar är stort samtidigt som investeringsbudgeten för idrottsinvesteringar är 

begränsad. Det är därför viktigt att idrottsnämnden undersöker kostnadseffektiva lösningar 

som dessutom kan inspirera fler till att börja idrotta. Det är också viktigt att anläggningarna 

ska passa en majoritet av stockholmarna eftersom det främsta syftet med våra anläggningar är, 

och ska vara, att tillgodose breddidrottens behov. 

Idrottsnämndens mål är att fler stockholmare ska bli fysiskt aktiva. Framför allt är det 

angeläget att barn och ungdomar får möjlighet att röra på sig. För att få till stånd flera och 

billigare idrottsytor bör vi även tänka nytt.  I Älvkarleby kommun i Uppland visade man 

nyligen att det är möjligt att bygga funktionella multisportanläggningar till en relativt låg 

kostnad och på ytor som idag inte används effektivt, t ex uterinkar eller andra hårdgjorda ytor.
 

1
 Inom ramen för projektet näridrottsplatsen och framtidens idrottsplats lyckades Älvkarleby 

kommun, med hjälp av Allmänna arvsfonden, skapa en aktivitetsyta som rymmer såväl 

fotboll, handboll, basket och innebandy som för inlinehockey, roller derby, skateboard och 

BMX. Syftet är att genom att erbjuda flera funktioner också kunna locka nya målgrupper. 

Tanken är att det ska rymmas både organiserad idrott och spontanidrott på ytan vilket också 

ger utrymme för nya målgrupper att ta del av idrotten. Kostnaden för projektet var samtidigt 

begränsat till några få miljoner kronor.  

Vi bedömer att detta vore både möjligt och önskvärt att genomföra i Stockholm samtidigt som 

nyttan borde vara stor. Vi vill därför gärna att idrottsförvaltningen, med projektet i Älvkarleby 

som förebild, tittar på möjligheterna att genomföra ett liknande projekt i Stockholms stad.  

 

 

Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor:  

                                                 
1
 http://www.arvsfonden.se/projekt/framtidens-idrottsplats-alvkarleby-kommun  

http://www.arvsfonden.se/projekt/framtidens-idrottsplats-alvkarleby-kommun
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1. På vilka platser är möjliga för att genomföra projektet på?  

2. Vad skulle det kosta att anlägga liknande anläggningar i Stockholms stad?  

3. Har förvaltningen någon kontakt med Älvkarleby kring dessa frågor?  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

 

 

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

 

 

 

Mikael Valier (KD)   Mathias Mellgren (C) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 


